
 بازديد رئيس سازمان سينمايي
 از پشت صحنه فيلم كارگردان حامي فتنه!

حجت الله ايوبي ظهر دوشنبه ۳۱ فروردين با حضور در پشت صحنه فيلم »لانتوري « 
به كارگرداني رضادرميش�يان با عوامل اين اثر س�ينمايي ديدار و گفت وگو كرد. 
حجت الله ايوبي در اي��ن بازديد، ب��ا آرزوي موفقيت براي عوامل فيل��م »لانتوري« اظهار 
اميدواري كرد كه اين اثر سينمايي با اقبال مخاطبان و منتقدان مواجه شود. وي همچنين 
به طور جداگانه با رضا درميش��يان  كارگردان اين فيلم درباره مراحل توليد »لانتوري « 
گفت وگويي مفصل داشت. درميشيان نيز اظهار اميدواري كرد كه حاصل تلاش اين گروه 
مورد توجه قرار گيرد. در ادامه سكانس هايي با حضور  »نويد محمد زاده«،  »باران كوثري « و 
 »مريم پاليزبان « با حضور رئيس سازمان سينمايي فيلمبرداري شد. فيلمبرداري  »لانتوري « 
تاكنون از نيمه گذشته و پيش بيني مي شود تا پايان ارديبهشت، به پايان برسد. گفتني است 
رضا درميشيان پيش از اين، فيلم  »عصباني نيستم « را با موضوع حمايت از فتنه و فتنه گران 

ساخته كه تاكنون به دليل موضوع خود نتوانسته روي پرده سينماها برود.

جنتي و سلطاني فر زير تيغ سفر آزولاي به ايران
   الناز خمامي زاده

جنج�ال س�فر ي�ك خبرن�گار اس�رائيلي 
به اي�ران پاي وزير ارش�اد و رئيس س�ازمان 
ميراث فرهنگي، گردشگري و صنايع دستي 
را ب�ه مجلس كش�اند؛ ام�روز اي�ن دو مقام 
رس�مي كش�ور با حضور در مجلس شوراي 
اسلامي به نمايندگان خانه ملت در خصوص 
چگونگ�ي ورود اي�ن خبرنگار اس�رائيلي به 
كش�ور و اخ�ذ وي�زاي گردش�گري توضيح 
مي دهن�د ت�ا ش�ايد نماين�دگان مجل�س 
را متقاع�د كنن�د ك�ه ورود اي�ن خبرن�گار 
اسرائيلي الاصل ساكن امريكا هيچ ارتباطي 
ب�ا وزارتخانه و س�ازمان مبتوعش�ان ندارد. 
سفر خبرنگار اسرائيلي به ايران و سپس بازگشت 
بي سر و صداي او به امريكا و انتشار سفرنامه اش 
در يكي از رس��انه هاي امريكايي جنجالي را در 
كش��ور به راه انداخ��ت كه نتيج��ه اش تكاپوي 
س��ازمان ها و نهادهاي مختلف براي شانه خالي 
كردن از قبول مس��ئوليت ورود او به كشور بود. 
سازمان ميراث فرهنگي و وزارت ارشاد از جمله 
اين نهادها بودند. وزير ارش��اد و رئيس سازمان 
ميراث فرهنگي، گردش��گري و صنايع دس��تي 
امروز با خيالي كم و بيش راحت تر پا به مجلس 
مي گذارند چراك��ه محمد صالح ج��وكار، عضو 
كميسيون امنيت ملي و سياست خارجي مجلس 
گفته اس��ت خبرنگار رژيم صهيونيستي كه به 

ايران سفر كرده بود، جاسوس نبوده است. 
طبق بررس��ي هاي انجام ش��ده از طريق وزارت 
اطلاعات و ساير نهادهاي مربوطه اورلي آزولاي 
خبرنگار روزنامه اس��رائيلي يديعوت آحارونوت 
تحت پوشش گردشگر با پاسپورت امريكايي و از 
فرانكفورت آلمان در قالب توري با حضور 29 نفر 
ديگر به ايران آمده اس��ت. جوكار به ايسنا گفته 
است كه سفر اين فرد 14 روز به طول انجاميده كه 
به استان هاي مختلف از جمله همدان رفته است و 
از سفرش گزارشي را در روزنامه رژيم صهيونيستي 
منتشر كرده و در آن مدعي شده مردم بي صبرانه 
منتظر توافق هستند و مشكلات اقتصادي دارند. 
علي جنتي هم در آخرين اظهارنظر خود  تأكيد 
كرده بود اين فرد با پاسپورت اروپايي و در قالب 

گردشگر به ايران سفر كرده است. 
به گفت��ه اين عضو كميس��يون امني��ت ملي و 
سياس��ت خارجي مجلس طبق بررس��ي هاي 

انجام ش��ده اين فرد جاس��وس نبوده و حداقل 
فعاليت هاي جاسوسي در كشور نداشته و بيشتر 
قصدش گردش��گري و تهيه گزارش بوده است، 

همچنين ارتباط گيري خاصي نداشته است. 
با اين حال اين موضوع نمي تواند حاش��يه امني 
براي نهاد يا ارگاني باشد كه در اين ماجرا تعلل 
كرده است چراكه با اين پيشامد حالا بسياري از 
مسئولان نگران آن هستند كه مبادا اسرائيلي ها 
بتوانن��د تحت پوش��ش س��رويس هاي امنيتي 
بيگانگان با اهدافي خاص وارد كش��ور ش��وند. 
از اي��ن رو احتمال آن وج��ود دارد كه مجلس با 
تصويب طرح��ي جديد ورود تمام��ي متولدان 
اس��رائيل به ايران را ممنوع كند ولي قبل از هر 
چيز نمايندگان مي خواهند از چند و چون رواديد 

اخذ ويزاي سفر به ايران مطلع شوند. 
جالب آنجاست وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي 

در همان ابتدا اع��لام كرد هيچ مس��ئوليتي در 
رابطه با داستان ورود خبرنگار اسرائيلي متوجه 
اين وزارتخانه نيس��ت. سازمان ميراث فرهنگي، 
گردشگري و صنايع دستي هم كه امروز رئيسش 
راهي مجلس مي شود قبلاً با انتشار مطلبي خود را 
از اهمال صورت گرفته مبرا دانست و خاطر نشان 
كرد هر يك از اتباع خارجي علاقه مند به بازديد 
از جاذبه هاي ايران با دريافت رواديد و مجوز ورود 
از مراجع ذي ربط و كنترل اس��ناد س��فر توسط 
ناجا از مرزهاي مختلف وارد كش��ور مي شوند و 
اين سازمان هيچ گونه مسئوليت قانوني در قبال 

صدور رواديد و مجوز ورود به كشور ندارد. 
با وجود تلاش اي��ن دو نهاد دولتي براي ش��انه 
خالي ك��ردن از زير ب��ار جنجال ه��اي اخير اما 
لاله افتخاري، نماينده م��ردم تهران در مجلس 
شوراي اس��لامي گفته است بحث اصلي  »بحث 
گردشگري در كشور « است و اين مسئله هم به 
خاطر حضور خبرنگار اس��رائيلي در ايران است 
كه به همين منظور وزير ارشاد و رئيس سازمان 
مي��راث فرهنگي ب��ا حضور در مجل��س در اين 

خصوص به نمايندگان توضيح مي دهند. 
كار پاسخ به سؤالات نمايندگان براي وزير ارشاد 
اندكي حس��اس تر اس��ت چراكه وي پيش تر به 
دليل برخي حواش��ي و نحوه عملكردش در اين 
وزارتخانه از نماين��دگان مجلس يك كارت زرد 
گرفته اس��ت. در حاشيه جلس��ه امروز مجلس 
همچنين قرار است نمايندگان 10 سؤال ديگر 
درباره موضوعات منطقه اي مرتبط با حوزه كاري 

وزير ارشاد نيز از او بپرسند.

وزير ارشاد و رئيس سازمان ميراث فرهنگي امروز در مجلس پاسخگو مي شوند

250 خبرنگار نامه اعتراض آميز به وزير ارشاد نوشتند »ميكائيل« 60 كيلومتر دورتر از »پايتخت«
درباره حذف بيمه خبرنگاران

انتش��ار آثار س��عدي در قرن هفتم و 
تاثيري كه اين شاعر در عصر خود بر 
ادبيات فارسي داشته به گونه اي است 
كه مي ت��وان گفت س��عدي ادبيات 
فارس��ي را به دوبخش پيش از خود و 
پس از خود تقسيم كرده است. تاثيري 
كه اين شاعر بر ادبيات فارسي داشته تا كنون نيز ادامه دارد. در 
عصر حاضر شاعراني چون منزوي، سايه و بهمني هنوز بر تاثير 
سعدي بر خودشان حرف مي زنند. گلشيري در آخرين كاري 
كه درباره گلستان س��عدي انجام داد، گفت: يك روز ما بدون 
سعدي نمي گذرد. دكتر غلامحسين يوسفي در پژوهش خود 
بيش از 400 ضرب المثل متداول و غير متداول را كه تاكنون 
از اشعار سعدي ساخته شده اس��تخراج كرده است. در عرصه 
هنر هاي نمايش��ي هم هنرمنداني چون خانم پري صابري و 
بهروز غريب پور و برخي ديگر از بزرگان در آثار خود به سعدي 
پرداخته اند. اما در مقابل جايگاه ساير شعراي نامداري كه در 
ميان ملل ديگر وجود داش��ته اند و ارتباطي كه جامعه با آنها 
برقرار كرده هنوز جاي اقدامات زيادي است. بايد كاري كرد تا 
ارتباط مردم با اين شاعر بزرگ به جايگاه شايسته اي برسد و 

مطالعه سعدي به فرهنگي عمومي تبديل شود. 
ايجاد روزي براي بزرگداشت سعدي در تقويم و برگزاري مراسم در 
چنين روزي باعث بسي خرسندي است. انتخاب روز سعدي باعث 
مي شود تا از يك سو كارنامه فعاليت هاي سعدي شناسان در يك 
سال گذشته مرور و از سوي ديگر آخرين يافته هاي پژوهشگران 
درباره اين شاعر و آثار وي عرضه شود. بسيار خرسندم كه 18 سال  
است سالروز سعدي را جش��ن مي گيريم و به يمن اين جشن به 
تاثير سعدي شيرازي و جايگاه وي در ادبيات فارسي مي پردازيم. 
با وجود اين هنوز هم جاي كار بسياري وجود دارد، به خصوص در 
صداو سيما كه مي تواند براي توسعه فرهنگ مطالعه سعدي و معرفي 
روز سعدي برنامه هاي بيشتر و بهتري را توليد كند. متأسفانه هنوز 
جاي اشعار سعدي و حكايات وي در ساخت فيلم هاي ما خالي است 
و هيچ فيلمي بر اساس زندگي اين ش��اعر ساخته نشده است. هر 
كدام از شاعران بزرگ ايران زمين جزو سرمايه هاي ملي ما هستند 
و به همين خاطر است كه نيازمند هميت ملي براي شناساندن اين 

شاعر، اديب، حكيم و معلم بزرگ هستيم.
*رئيس مركز سعدي شناسي

ديروز خبري منتش�ر ش�د مبني بر فوت فرزاد حسني، 
مجري معروف تلويزيون در يك حادثه رانندگي در حوالي 
روستاي امام آباد دامغان كه از سوي سرپرست پليس راه 

استان سمنان تكذيب شد. 
س��رهنگ حس��ن خس��روجردي اظهاركرد: چنين سانحه 
رانندگي در هيچ كدام از محورهاي اين اس��تان روي نداده و 
هيچ خبري دال بر مرگ اين مجري تلويزيون در جاده هاي اين 
استان گزارش نشده است. وي در پاسخ به اين پرسش كه گفته 
مي شود اين تصادف در حوالي روستاي امام آباد دامغان روي 
داده، اظهاركرد: خوشبختانه چنين تصادفي با ويژگي هايي 
كه مطرح شده نه تنها در امام آباد دامغان بلكه در هيچ كدام از 

محورهاي استان سمنان رخ نداده است. 
همچني��ن يكي از مس��ئولان بيمارس��تان ولاي��ت دامغان در 
گفت وگويي، مرگ فرزاد حسني، مجري نام آشناي تلويزيون در 
دامغان و انتقال وي به اين بيمارستان را تكذيب كرد. وي با بيان 
اينكه امام آباد در حومه شهر دامغان واقع شده و همه مجروحان و 
فوتي هاي اين منطقه به بيمارستان ولايت منتقل مي شوند، افزود: 
در ليست فوتي ها و مجروحان دو روز اخير اين بيمارستان چنين 
نامي وجود ندارد. همچنين اخباري هم از يك حادثه رانندگي 
ديگر در اتوبان همت و نسبت دادن هويت يكي از سرنشينان به 

فرزاد حسني منتشر شد كه خوشبختانه تكذيب شد. 
جلال ملكي سخنگوي سازمان آتش نشاني درخصوص جزئيات 
اين حادثه مرگبار اظهار كرد: در س��اعت 00:42 دقيقه بامداد 
ديروز ستاد فرماندهي آتش نشاني تهران از واژگوني يك دستگاه 
خودرو بي ام و )مدل جديد( در شرق به غرب بزرگراه همت، روي 
پل يادگار مطلع شدند و بلافاصله ايس��تگاه 2۵ سازمان آتش 
نشاني عازم محل حادثه شد و نهايتاً سه نفر از سرنشينان اين 
خودرو جان باختند و ش��نيده ها حاكي از آن ب��ود كه يكي از 

جان باختگان فرزاد حسني بوده است كه تكذيب شد.

ايوبي مشتري »خانه دختر«!
با راه اندازي صفحه اينستاگرام براي فيلم سينمايي »خانه دختر« شايعه اي در اين شبكه 
اجتماعي به راه افتاده است كه اين فيلم از چهارش��نبه اين هفته اكران عمومي خواهد 
شد؛ شايعه اي كه با پخش تصاوير و پوس��تر هاي مربوط به »خانه دختر« در شبكه هاي 
اجتماعي همراه بوده است. در حالي كه پيش از اين نيز تهيه كننده فيلم از حذف برخي 
سكانس هاي فيلم براي گرفتن مجوز اكران آن سخن گفته بود، اما هنوز صحبت هايي در 
مورد عدم تمايل سازمان سينمايي براي مواجهه با چالش احتمالي اكران اين فيلم شنيده 
مي شود. يكي از طرح هاي احتمالي كه گفته مي شود در صورت عدم اكران اين فيلم پيش 
خواهد آمد، اين است كه ايوبي دستور خريد و بايگاني كردن اين فيلم را صادر خواهد كرد، 
همانطور كه گزارش يك جشن ساخته ابراهيم حاتمي كيا در آستانه ساخته شدن فيلم 

»چ« توسط جواد شمقدري، رئيس سابق سازمان سينمايي خريداري و آرشيو شد. 
»خانه دختر« جنجال برانگيز ترين فيلم س��ي و س��ومين دوره جش��نواره فيلم فجر 
است. در حالي كه فجر سال گذشته با حذف فيلمس��ازاني مانند كاهاني و فرمان آرا 

يك فجر آرام و بي حاش��يه را پش��ت سر مي گذاشت، 
اكران »خانه دختر« س��اخته شهرام شاه حسيني 
كه بر اساس فيلمنامه اي از پرويز شهبازي ساخته 
شده است، حرف و حديث هاي زيادي را به همراه 
داشت. منتقدان فيلم »خانه دختر« معتقدند اين 

فيلم روابط غيراخلاقي و نامش��روعي را ميان پدر 
خانواده و دخترش بيان مي كند كه فيلمس��از 

تلاش داشته آن را در لايه هاي زيرين فيلم 
بيان كند. محمد شايس��ته، تهيه كننده 
اين فيلم در روزهاي اخير تلاش زيادي 
را براي اك��ران آن در نوبت دوم اكران 

عيد انجام داده است.

مطالعه سعدي فرهنگ عمومي شود

تكذيب خبر مرگ مجري!

ايران برگر ۳ ميلياردي شد
س��رتي�پ�ي،  عل��ي 
مديرعامل فيلميران 
درب��اره آخري��ن رقم 
فيل��م  از  ف��روش 
سينمايي »ايران برگر« 
گفت: تاكنون فروش 
فيلم در تهران از مرز 2 ميليارد تومان گذشته 
است و با توجه به مردمي بودن فيلم اميد است 
كه همچنان اس��تقبال مخاطب ادامه داش��ته 
باش��د چراكه اين روزها خود تماش��اگراني كه 
از فيلم ل��ذت برده ان��د در حال توصي��ه آن به 
ديگران هستند.  وي با اشاره به اكران فيلم در 
شهرستان ها افزود: ايران برگر در شهرستان ها با 

استقبال مواجه شد.

سرتيپي 

اشتياقي به بازي در پايتخت ندارم
عليرضا خمسه گفت: 
م��ن از آن دس��ته از 
بازيگراني هس��تم كه 
دوست ندارم نقش هاي 
تكراري بازي كنم. به 
شدت به دنبال محك 
زدن قابليت هاي خود هس��تم و سال ها منتظر 
رسيدن پيش��نهاد بازي در نقش هاي منفي و 
ضدقهرمان بودم كه اين اتفاق در سال 9۳ براي 
من افتاد. مثلاً الان كه پايتخت 4 به من پيشنهاد 
مي شود براي بازي در نقش بابا پنجعلي اشتياق 
خاصي ندارم. البته براي خود من بازي در همان 
نقش قبلي جذابيت زيادي ندارد و فقط به خاطر 

استقبال مردم در اين نقش بازي مي كنم. 

خمسه

مچ فيلمساز هندي را بگيريد!
كارگردان »رخ ديوانه« 
نس��بت ب��ه انتش��ار 
ش��ايعات درخصوص 
كپي بودن فيلمش در 
فضاي اينترنتي واكنش 
نشان داد. »ابوالحسن 
داوودي« كارگردان س��ينما گفت: دوستاني كه 
اين شايعات را مي سازند ناشي هستند. وي افزود: 
دوستاني كه پيگير مچ گيري از ما هستند، لطفاً مچ 
فيلمساز هندي را كه از ما كپي كرده است بگيرند، 
چون فيلم هندي كه مدعي هستند  »رخ ديوانه « 
از روي آن ساخته شده محصول 2011 است و رخ 
ديوانه آبان سال 87، يعني اكتبر 2008 ميلادي 

پروانه ساخت گرفته است.

ابوالحسن داوودي

طبق بررس��ي هاي انجام ش��ده از 
طري��ق وزارت اطلاع��ات و س��اير 
نهاده��اي مربوط اورل��ي آزولاي 
خبرنگار روزنامه اسرائيلي يديعوت 
آحارونوت تحت پوشش گردشگر با 
پاسپورت امريكايي و از فرانكفورت 
آلم��ان در قال��ب توري ب��ا حضور 
29 نفر ديگر به ايران آمده اس��ت

    سميرا سروش
نزديك 250 نفر از اصحاب و اهالي رسانه با امضاي توماري 
به تصمي�م اخير وزارت ارش�اد مبني بر قط�ع بيمه دولتي 
خبرنگاران اعتراض كردن�د؛ نمايندگان مجل�س هم قرار 
اس�ت امروز آقاي وزير را ب�ه خاطر اين موض�وع مؤاخذه 
كنن�د. علي جنت�ي امروز ب�ه ۱0 س�ؤال نماين�دگان خانه 
ملت پاس�خ مي دهد كه م�واردي از اين س�ؤالات مرتبط با 
بحث مطبوعات، يارانه نش�ريات و بيمه خبرنگاران است. 
بحث قطع شدن بيمه ارشاد خبرنگاران هنگامي شكل رسمي 
و علني به خود گرفت و منجر به جنبش اهالي رس��انه شد كه 
حسين نوش آبادي، سخنگوي وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامي 
در يكي از نشست هاي پرسش و پاسخش، سؤال » جوان « مبني 
بر قطع بيمه ارشاد خبرنگاران از ابتداي سال را به شكل ضمني 
تأييد كرد. اين اتفاق در پي اجرايي شدن بخشي از سياست هاي 
وزارت ارشاد در راس��تاي انداختن مسئوليت بيمه خبرنگاران 

بر دوش مسئولان رسانه ها و برداش��تن بار پرداخت حق بيمه 
از روي دوش دولت اس��ت كه هر چند مغايرتي با قوانين ندارد 
اما در عمل منجر به بلاتكليفي آن دس��ته از خبرنگاراني شده 
است كه به شكلي آزاد در عرصه رسانه قلم مي زنند و زير سقف 

رسانه اي خاص قرار نمي گيرند. 
حالا حدود 2۵0 نفر از اهالي رس��انه در نامه اي خطاب به وزير 
ارشاد نوشته اند: » معاون مطبوعاتي و اطلاع رساني جنابعالي 
به صراحت اعلام كرده اند كه وظيفه بيم��ه كردن خبرنگاران 
بر عهده رسانه هاس��ت. اظهارنظري كه مس��لماً حاوي پيامي 
ناخوشايند از س��وي دولت تدبير و اميد براي روزنامه نگاران و 

اصحاب رسانه خواهد بود.« 
امضاكنندگان اين نامه با اشاره به اينكه ظاهراً قانوني براي التزام 
رسانه ها به تحت پوش��ش بيمه قرار دادن خبرنگاران مستقل 
وجود ندارد، خطاب به وزير ارشاد يادآور شده اند كه برداشتن 
اين بار از روي دوش وزارت ارشاد و گذاشتن آن بر دوش مديران 
رسانه ها، اتفاقي است كه فقط مشكلات روزنامه نگاران و اهالي 

رسانه را بيشتر مي كند. 
خبرنگاراني كه اين نامه را امضا كرده اند خواس��تار بازگرداندن 
بيمه خبرنگاران به شرايط گذشته در سريع ترين زمان ممكن 
ش��ده اند. امروز قرار اس��ت نمايندگان مجلس در كميس��يون 
فرهنگي 10 س��ؤال از وزير بپرس��ند كه يكي از اين س��ؤالات 
درباره بيمه خبرنگاران اس��ت؛ وزير بايد پاسخي قانع كننده به 
نمايندگاني بدهد كه در روزهاي گذشته با سيلي از تماس هاي 

شكايت آميز خبرنگاران مواجه شده اند. 

»س��يروس مقدم« كه اين روزها مش��غول س��اخت س��ريال 
»پايتخت4« براي ماه مبارك رمضان اس��ت، س��ريال پليسي 
»ميكائيل« را نيز روي آنتن شبكه يك دارد. به رغم اينكه فقط 
چند قسمت از سريال ميكائيل ساخته سيروس مقدم روي آنتن 
شبكه يك سيما رفته است اما در همين چند قسمت، موضوعات 
غير قابل باور در اين سريال زياد بوده است كه نمي توان نسبت 

به آنها بي تفاوت بود. 
ش��اهد مثال اين مدعا صحبت هاي خود مقدم است كه درباره 
سريالش گفته است: » در اين مدت اخير با ديدن سريال هاي 
تركيه اي به اين نتيجه رسيدم كه سازندگان آن سريال ها هم 
از اين روش )استفاده از چند لوكيش��ن زيبا در كنار يكديگر( 
استفاده كرده و بهترين و زيباترين لوكيشن هاي چند شهر را 
به هم وصل مي كنند. وقتي توس��ط مونتاژ اين فضاها در كنار 
يكديگر قرار مي گيرد، يك شهر زيبا را براي مخاطب به تصوير 
مي كش��د. مخاطب ما از ديدن فضاهاي تكراري خسته شده و 
نياز به ديدن تصاويري جديد و بكر دارد. ما در ساخت ميكائيل 
تصاوير زيبايي از مناطقي چون قش��م، تهران، لواسان، شمال 
كشور و... را به هم وصل و ش��هري فرضي با نام 60 كيلومتر را 

ترسيم كرديم.«
هر چند فقط خواندن اين س��طور براي مخاطبان باهوش و 
س��ليقه مند ايراني جهت پي بردن به اصل سريالي كه با آن 
مواجه هس��تند كافي اس��ت اما توضيح چند نكته نيز لازم 
اس��ت. خود آقاي مقدم در اين مصاحبه ب��ه صراحت اعلام 
مي كند كارش نوعي گرته برداري از سريال هاي ماهواره اي 

است كه تنها هدفشان سرگرم سازي مخاطب بدون توجه به 
عواقب محتواي ارائه شده در س��ريال است. چه اينكه قطعاً 
بين رسانه ملي و شبكه هاي ماهواره اي نه تنها تفاوت ظاهري 

كه تفاوت ماهوي وجود دارد. 
از س��وي ديگر هزينه ساخت س��ريال مقدم از محل بيت المال 
است و حداقل اين است كه مخاطب پس از تماشاي يك سريال 
پليسي اعتماد و احس��اس امنيت نس��بت به محيط زندگي و 
مأموران پليس كشورش بيشتر از قبل گردد، نه اينكه خلافكاران 
را صاحب و همه كاره شهرها جلوه بدهند! مسئله ديگري كه حائز 
اهميت است دست اندركاران سريال ميكائيل مقدم هستند كه با 
دست اندركاران سري چندگانه و موفق سريال »پايتخت« فرق 
دارند و ظاهراً محتوا و درونمايه سريال هاي ساخته شده توسط 
وي ارتباط مس��تقيمي با تيم همكارش دارد، وگرنه موفقيت و 
باور پذيري سريالي مثل پايتخت كجا و تخيلي و ناكجاآباد بودن 

درام قصه و محل اتفاقات سريال ميكائيل كجا؟!

نما | حسين  كشتكار

انتقاد عضو كميسيون مجلس از مدرسه عالي سينما

   محمدصادق عابديني
در آس�تانه ش�روع به كار مدرسه عالي س�ينما، عضو 
كميس�يون فرهنگ�ي مجلس نس�بت ب�ه فعاليت اين 
مدرس�ه و خروجي ه�اي آن اب�راز نگران�ي ك�رد. 
چند روز پيش، حسن نوش آبادي، سخنگوي وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامي طي مصاحبه اي گفت: مدرسه عالي سينما در 
ارديبهشت ماه امسال راه اندازي مي شود. نوش آبادي همچنين 
درباره نوع فعاليت مدرسه عالي سينما تأكيد كرد: اين مدرسه 
مثل بنياد سينمايي فارابي اداره خواهد شد و مي تواند نقش 
مفيد و مؤثري در حمايت فيلمسازان و اصحاب سينما داشته 
باشد. همچنين از چهره هاي شاخص سينمايي كه از اعضاي 
هيئت امناي اين مدرسه هستند، مي توان از مجيد مجيدي، 
ناصر تقوايي و ليلا حاتمي نام برد، ضمن اينكه رياست آن به 

عهده رئيس سازمان سينمايي كشور است. 
اعلام خبر راه اندازي قريب الوقوع مدرسه عالي سينما واكنش 
كميس��يون فرهنگي مجلس را به دنبال داشت. سيدمرتضي 
حس��يني، نماينده مردم قزوي��ن و آبيك و دبير كميس��يون 
فرهنگي مجلس مي گويد: اگر چنين مدرسه اي با هدف تربيت 
جوانان مستعد در سينما تأسيس ش��ود، قدمي رو به جلو در 
سينماي ايران خواهد بود زيرا براي دستيابي به اهداف انقلاب 
اسلامي، انتخاب مدرسان اين مدرس��ه، مهم خواهد بود. وي 
مي افزايد: اگر اساتيد منتخب، ديدگاه غربي و انحرافي داشته 

باش��ند، نتيجه اي جز انحراف تعدادي جوان مظلوم كه به اين 
مركز براي خدمت به س��رزمين خود رجوع كرده اند، نخواهد 
داشت و در نهايت خروجي چنين مدرس��ه اي تربيت افرادي 
خواهد بود كه ضد نظام و دين اسلام رفتار مي كنند و هرگز به 
ارزش ها، اعتقادي نخواهد داشت و احتمالاً شاهد ساخته شدن 
فيلمي درباره جنگ تحميلي از سوي اين گروه نخواهيم بود. 
اين نماينده مجلس با بيان اينكه متوليان اين مدرسه بايد به 
مباني ديني و ملي اعتقاد داشته باشند، تأكيد مي كند: بايد ديد 
خروجي  آنها با توجه به هزينه اي كه صرف مي كنند، چيست؟!

عضو كميسيون مجلس مي گويد: من بعيد مي دانم توسط 
متوليان كنوني وزارت ارشاد، خروجي خوب و قابل قبولي 

بيرون آيد، چراك��ه قطعاً تدريس در 
اين مدرسه را به دست 

افراد روشنفكر 
و  مي دهن��د 
اجازه فعاليت 
به افراد متدين 

كه به بسط مباني 
ديني و اسلامي 
در س��ين���ما 
علاق��ه  دارند، 

نخواهند داد. 

مدرسه سينما را به متدينين نمي دهند
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